

Announcements for 9-19-2021

2021年9月19日報告事項

1. This week's prayer focus: pray for God to show us how to grow in loving him.
本週禱告焦點：求神教導我們如何更加愛祂。
2. We thank the Lord that we were able to invite and meet new students to the BBQ outreach yesterday. Pray that new relationships can be built through this ministry.
感謝主，我們能夠在昨天的燒烤外展結識新同學，希望這項事工是新的良好關係的開端。
3. Please keep Eleanor Tang and Pastor Tang in your prayers as Mrs. Tang is battling cancer. Pray that they may trust in the Lord and can have peace that only the Lord can give.
請在您的禱告中記念鄧灼文牧師和師母，鄧師母正在接受癌症治療。願他們能信靠主，得以安享只有主才能賜予的平安。
4. Praise the Lord for those that were able to virtually participate in the Sing! Conference this past week. May God continue to edify us through the use of music and worship.
為上週能在線參加全球歌唱大會的人感謝主，願神繼續通過音樂和敬拜造就我們。
5. Annual Fall Clean-Up for Penfield is on Saturday, October 2 from 9:00 a.m. to 3:00 p.m. Please come to help clean both the inside and outside of the building. Simple lunch will be provided.
母堂一年一度的秋季大掃除將於10月2日禮拜六上午9:00到下午3:00進行。請弟兄姐妹一起來把教堂的裏裏外外打掃乾淨。教會將提供簡單午餐。

6. Sermon speakers:

	Sept 26
English Worship	Matt Ricci
Chinese Worship	Brother Yaonan Qian
RCCC-W Worship	Pastor Ho

崇拜講員

	九月二十六日
英文崇拜	Matt Ricci
中文崇拜	錢姚南弟兄
西區崇拜	何牧師